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Referat. 

 

1. 

Valg af dirigent Advokat Jens Andersen fra Andersen&Svendsen valgt. 

Jens Andersen konstateret at generalforsamlingen var lovligt indkaldt 

ifølge vedtægterne. 

 

2. 

Bestyrelsens beretning for året 2022 ved formand Dan Henriksen. 

Vi har haft 5 bestyrelsesmøder hvor der er blevet talt og drøftet om 

fremtiden og nutiden. 

Vi har en del møder/ samtaler med kommunen ang. Pfas og Pfos. 

Vi har haft en del vandspild samt vores ledningsnet er blevet gennem gået 

af Leif Koch som har fundet en del lækager som nu er blevet rettet så 

vores spild er kommet ned. 

Vi har udpumpet 107968 m3 

Solgt  101270 m3 

Spild                       6698 m3 

Skyld        781 m3 

Det er en regning til staten på ca. 0 kr   



Vi har stadigvæk problemer med Nitrat, men vi kan stadig blande os ud af 

det. Der bliver holdt øje med vores vandkvalitet hele tiden samt andre 

faktorer såsom Pfas og pfos. 

Vi har 7/8 boringer at gøre godt med alle boringer er i år gennemgået 

samt skyllet igennem. Vi for undersøgt vore boringer med 2-4 års 

mellemrum. 

Vi har fået konstateret Pfas i boring 1 som efterfølgende er blevet lukket, 

prøven viste at den var ti gange under det tilladte, vi må gerne bruge det 

men da vi har nok vand fra de andre boringer så har vi valgt at lukke for 

boringen. 

Der er måleraflæsninger 4 gange om året som bliver varetaget af Gregers 

som køre rundt og fjern aflæser målerne. 

Økonomi kommer vi til under regnskab v. Thomas Møller Nielsen 

 

Fremtiden Bestyrelsen er opmærksom på det stigende fokus der er på 

hele vandsektoren, de privat vandværker er i stigende grad blevet pålagt 

flere og flere foranstaltninger. Det er naturligvis rimeligt nok at vi vi hele 

tiden sørger for at holde os ajour med de stigende krav der stilles til de 

private vandselskaber. 

Kalk vi er ved at undersøge hvor meget det koster at få et kalk spaltnings 

anlæg. Hvis priser er ok så forventer vi at sætte et anlæg op 

Bestyrelsen har altid haft øje for arbejde seriøst og målrettet med at sikre 

vandværkets forbruger rent og godt drikkevand i fremtiden. 

De stigende krav kræver større fokus på bestyrelsens kompetencer, vi føler 

at vi alle bidrager effektivt til at sikre dette. At driv et vandværk i 2022 kan 

ikke sammenlignes med tidligere tiders vandværksdrift.  

 



Spørgsmål 1 

Flemming ellevej spørger om vandspild om der kan sættes en form for 

alarmer op eller om man kan måle det det på en algoritme 

Gregers svare at han kører 4 gange om året. Dan tager over og siger at 

hvis vi skal have en alarm på hver vandmåler så bliver det meget 

omstændigt og temmelig dyrt. 

Spørgsmål 2  

Allan fra Baggersvej spøger ind til afkalkning om hvordan det gøres 

Christian fortæller at det er ion ombytning. Dan supplerer med at hvis vi 

får et anlæg så kan det være vi for højre drift udgifter. 

 

Ikke flere spørgsmål vi går videre i generalforsamlingen 

 

3)  

Det reviderede regnskab fremlægges af Thomas Møller Nielsen. 

Årsregnskabet/årsrapport blev gennemgået uden det afledte spørgsmål. 

Thomas Møller Nielsen fortæller at 2022 har været et år med meget høje 

elpriser. 

4) 

Budget og takstblad fremlægges til godkendelse ved Thomas Møller 

Nielsen. 

Det bliver godkendt  

Ingen spørgsmål 

 

 



5) 

Indkommende forslag  

Der er fremsat et spørgsmål ang. Kalk. Om det er muligt at få et anlæg på 

vandværket . Bestyrelsen arbejder på at få priser på anlæg samt komme 

ud og se et eller  flere anlæg for at danne et overblik, men vi arbejder på 

det. Så fremtiden må se hvornår vi for et anlæg. 

Spørgsmål  

Flemming ellevej 34 spøger ind til at rense vores vand. Dan svare at det 

må vi ikke i Danmark det er en folketingsbeslutning. Men vi må godt 

blande vores vand f.k.s at bruge klor eller salte. 

Ikke flere spørgsmål 

 

6) 

Valg af Medlemmer og suppleanter 

Dan Henriksen   ikke på valg 

Thomas Møller Nielsen ikke på valg  

Niels Møller Pedersen ikke på valg 

Christian Heller Marcussen på valg 

Gregers Rytkjær kronback på valg  

 

Christian Heller Marcussen   valgt  

Gregers Rytkjær Kronback valgt 

 

 



7) 

Valg af revisorer og supleanter 

Karl Ryborg  på Valg. 

Karl Ryborg   valgt 

 

Supleant  

Per Sørensen  på Valg 

Per Sørensen  Valgt 

 

8) 

E.v.t  

Dirigenten afslutter Generalforsamlingen.  


